
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte Marítim

Data:  7 de desembre de 2020
Número: 06/2020
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00 h
Lloc: Saló d'Actes Centre Cultural «la Marina»

assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano Presidenta

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor)

Lidon Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Vicente Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Tica Palau Campos Vocal (AAVV El Faro)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unió Musical del Grau)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Scouts)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA CEIP «El Pinar»

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: ,Esther Giner Hidalgo (Vocal - Veïna) 

Excusen la seua assistència: Manuel González Galván  (Vocal - AA.VV. Marjaleria)  

Orde del dia:

1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de l'anterior sessió de data 02/11/2020

2.- Instal·lació nova il·luminació carrers Grau.

3.- Remodelació Vorera Ferrandis Salvador.

4.- Aprovació Nom Carrer Marjalería.

5,- Precs i preguntes.

1

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
KJ

LW
EM

7A
2N

Z6
4H

EY
N

6D
C

Z2
N

N
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 1

 d
e 

4 



En La Sala d'Actes del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló, sent
les  20:00 h del dia  7 de desembre de 2020, sota la presidència  de la Il·lma Senyora
tenienta d'alcalde  Mari  Carmen Ribera  Soriano,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores
abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb
la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA DE L'ANTERIOR SESSIÓ DE 02/11/2020

La Sra Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a
la redacció de l'acta de la passada sessió, celebrada el 2 de novembre de 2020.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat. 

2.- INSTAL·LACIÓ NOVA IL·LUMINACIÓ CARRERS GRAU

La Sra presidenta va posar al corrent als presents dels tots aquells carrers del
Grau  en  les  quals  s'anava  a  substituir  l'enllumenat  tradicional  per  LED.  (Veure
document  adjunt).  Va  afegir  que  açò  es  feia  amb  la  idea  de  millorar  no  sols  la
il·luminació  dels  carrers  sinó també la  sostenibilitat,  ja  que el  LED consumia  molta
menys energia elèctrica.

3.-   REMODELACIÓ VORERA FERRANDIS SALVADOR

La Sra presidenta va comentar als presents que s'anava a remodelar part de la
vorera de l'Av. Ferrandis Salvador, en concret la zona enfront de Mercadona, ja que la
dita vorera tenia molta pendent i era problemàtica, per la qual cosa s'anava a modificar
dita pendent a fi que fora mes adequada.

4.-  APROVACIÓ NOM CARRER MARJALERIA

Exposició de fets
I. En  data 06/05/2019  Cruz  Olmo  Pacheco,  per  mitjà d'instància  amb   núm.

registre entrada 36803, va sol·licitar que l'Exmo. Aj. Concedisca caràcter oficial a
un  camí  perpendicular  al  Camí  Senillar,  actualment  retolat amb  el  nom
d'Entrador Senillar.

II. Segons  informes  de  la  Direcció d'Innovació  i  Desenrotllament Tecnològic
(Negociat de formació Geogràfica), de dates  5 de febrer de 2010 i 25 d'abril de
2018 respectivament, el nom del carrer és Senillar.

III. Segons informe de la SDU1 de  data 20 de maig de 2019,  el camí assenyalat,
encara que existix,  no esta contemplat com a carrer en el planejament vigent,
(NUTU2) ni en el PGOU3 (en tramitació). Així i tot, dónes del punt de vista del
planejament no hi ha cap  impediment per a procedir a la seua denominació.

1Secció Desenvolupament Urbanístic
2Normes Urbanístiques Transitòries d'Urgència
3Pla General d’Ordenació Urbana
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IV. En data 21/11/2019 el coordinador de la UE-GP, ha emés un informe en el qual
no recomana que es denomine el mencionada carrer amb el nom de Senillar,
pel fet que ja existixen mes vies amb eixe nom i pot portar a confusió.

V. En  data 26/11/2019 el Negociat de Cultura va demanar per mitjà de NI4 a la
Junta  de  Districte Marítim,  informe que  indique  la  procedència  o  no  de  la
proposta de nominació presentada per la persona sol·licitant.

VI. En data 02/12/2019 la Junta de Districte del Grau va considerar per unanimitat
que no procedia considerar la proposta pel  fet que ja hi ha un Camí Senillar i
denominar l'entrador objecte de la proposta com Entrador Senillar  portaria a
confusió.

VII. En  data 16/06/2020  Cruz  Olmo  Pacheco,  per  mitjà d'instància  amb núm.
registre  entrada 18690,  va  fer una  nova sol·licitud pel mateix tema en què
demanava a l'ajuntament que anomenara a l'entrador retolat actualment com
Senillar amb el nom de d'Entrador de l’arròs o Entrador del Samaruc,  o a falta
d'això, que siga la Junta de Districte del Grau la que trie un nom adequat.

VIII. En data 03/08/2020 el Negociat de cultura va va demanar per mitjà de NI5 a la
Junta de Districte  Grau, informe que indique la procedència o no de la proposta
de nominació presentada per la persona sol·licitant.

Fonaments de dret
I. Reial Decret 280/1995 de 24 de febrer pel qual es disposa la renovació dels

padrons municipals d'habitants en tots els municipis espanyols amb referència a
l'1 de març de 1996.

II. Orde de 6 d'abril de 1995, publicada al BOE1 de 8 d'abril del mateix any, per la
qual es dicten instruccions per a la realització dels treballs preliminars de la
renovació del Padró Municipal d'Habitants de 1996.

III. Normes transitòries d'urgència per al Municipi de Castelló, aprovades per Acord
de 27 de febrer de 2015 del Consell, publicat en el DOCV1 núm. 7476 de 2 de
març de 2015, i amb vigència prorrogada fins a l'1 d'abril de 2021 per Acord del
Consell de 28 de desembre de 2018.

Conclusions
A la vista de l'exposat i una vegada examinat l'expedient, la Junta de Districte

Marítim reunida en sessió ordinària el 7 de desembre de 2020 estima per unanimitat
que la proposta presentada per la sol·licitant s'ajusta a la normativa aplicable, i que
tenint en compte que ja hi ha un Atrevit Samaruc en la zona de la Marjalería, el nom
mes apropiat seria el d'Atrevit de l’arròs.

Propuesta de Resolución
Proposar al Negociat de Cultura que estime la petició del sol·licitant Cruz Olmo

Pacheco, i denominar el dit camí com Entrador o Carrer de l'arròs.

4Nota Interior
5Nota Interior
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5.-  PRECS I PREGUNTES

La Sra Ramos va dir que uns veïns de Marjalería se li havien queixat de que en
el seu camí no hi ha enllumenat i està molt fosc.

El Sr. Secretari li va contestar que això han de fer-ho constar per escrit, registra
la sol·licitud ells mateixa a l'Ajuntament o a través d'alguna associació de veïns, ja que
hi ha un llistat de carrers o entradors amb necessitats d'enllumenat i son els tècnics els
que decidixen on instal·lar-lo primer depenent del seu criteri.

La  Sra  Ramos  va  dir  que   els  mateixos  veïns  es  queixaven també  de  la
necessitat de netejar el riu.

Va contestar el Sr. secretari  que ho  feren per escrit també, però que estava
complicat,  ja  que  les  competències pertanyen a  la  Confederació  Hidrogràfica  del
Xúquer i que ja no es que no ho netegen, es que hi ha vegades que tampoc  donen
permís perquè l'Ajuntament entre a netejar-ho.

La Sra. Tònica Miralles va comentar que la  fusta del pas de via que hi ha a
l'altura de l'església de SAN Paz esta molt deteriorat, i que hi ha minusvàlids caira de
rodes que tenen molts problemes per a passar. Va dir que l'ideal seria que posaren una
plataforma de goma com les parades del TRAM.

La  Sra  presidenta  va  dir  que  ho  miraria,  però  que  pensava  que  les
competencies eren de l'Autoritat Portuària.

I sent les 21:00 h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió. De tot açò com a secretari En
done fe, i para que conste, faig la present acta que firme junt amb la Sra presidenta de
la Junta Municipal de Districte.
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